
 
 

ПОЛТАВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

 

ПРОТОКОЛ 

 

засідання постійної комісії обласної ради 

з питань освіти, науки та культури 

 

23 травня 2023 року  

 

м. Полтава № 16 

Головуючий: Діденко Олег Григорович – голова постійної комісії. 

 

Присутні: Василенко Марина Григорівна – заступник голови постійної комісії, 

Цибульська Юлія Володимирівна – секретар постійної комісії (у режимі 

відеоконференції), Сухонос Наталія Василівна (у режимі відеоконференції), 

Усанова Ольга Петрівна (у режимі відеоконференції), Юрченко Тетяна 

Олегівна – члени постійної комісії. 

 

Відсутні члени постійної комісії: Богдан Руслан Дмитрович, Воротинцев 

Василь Альбертович. 

 

Склад постійної комісії – 8 осіб. Присутні – 6 осіб. Засідання є правомочним. 

 

Запрошені та присутні:  

Бруслик 

Олексій Юрійович 

- заступник начальника Полтавської обласної 

військової адміністрації 

 

Герасименко 

Альона Сергіївна 

- заступник начальника служби у справах дітей 

Полтавської обласної військової адміністрації 

 

Глазов 

Олександр Миколайович 

 

- радник голови обласної ради з молодіжних 

питань та партисипації  

Каліберда 

Олександр Васильович  

- виконувач обов’язків директора 

Комунального закладу «Центр соціально-

психологічної реабілітації дітей» Полтавської 

обласної ради 

 

Ключинська 

Алевтина Володимирівна 

 

- виконувач обов’язків директора Полтавського 

мистецького ліцею ім. Софії Русової 

Полтавської обласної ради 
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Колінько 

Тамара Олексіївна 

- виконувач обов’язків директора 

Комунального підприємства база-магазин 

«Освітатехпостач» 

 

Коморна 

Леся Федорівна 

 

- начальник Управління майном обласної ради 

Кончаковський 

Євген Олегович 

- директор Департаменту освіти і науки 

Полтавської обласної військової адміністрації 

 

Корнієнко 

Людмила Василівна 

 

- директор Департаменту соціального захисту 

населення Полтавської обласної військової 

адміністрації 

 

Кропивка 

Павло Анатолійович 

 

- директор Департаменту фінансів Полтавської 

обласної військової адміністрації 

 

Крупіна 

Леся Валентинівна  

- директор Обласного коледжу «Кременчуцька 

гуманітарно-технологічна академія імені 

А.С. Макаренка» Полтавської обласної ради» 

 

Кульчинський 

Микола Георгійович 

 

- депутат обласної ради (у режимі 

відеоконференції) 

Левакіна 

Оксана Віталіївна 

- заступник керуючого справами – начальник 

відділу організаційного забезпечення 

діяльності ради виконавчого апарату обласної 

ради 

 

Лемешко 

Олександр Миколайович 

 

- перший заступник голови обласної ради 

 

Метельська 

Лариса Євгенівна 

- начальник відділу юридичного забезпечення 

виконавчого апарату обласної ради 

 

Панченко 

Ігор Ігорович 

 

- заступник начальника Полтавської обласної 

військової адміністрації 

Півняк 

Андрій Юрійович 

- виконувач обов’язків директора Полтавського 

обласного центру національно-патріотичного 

виховання, туризму і краєзнавства учнівської 

молоді Полтавської обласної ради 

 

Руроєва 

Лілія Олександрівна 

- заступник голови обласної ради (у режимі 

відеоконференції) 
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Синявська 

Тамара Григорівна 

- заступник керівника апарату – керуючий 

справами виконавчого апарату обласної ради 

 

Старолат 

Олеся Олександрівна 

- начальник відділу охорони культурної 

спадщини Департаменту культури і туризму 

Полтавської обласної військової адміністрації 

 

Томенко 

Дмитро Володимирович 

- голова Молодіжної ради при Полтавській 

обласній раді 

 

Удовиченко 

Ірина Анатоліївна 

- директор Департаменту культури і туризму 

Полтавської обласної військової адміністрації 

 

Федій 

Ігор Анатолійович 

- заступник начальника Управління майном 

обласної ради 

 

Представники засобів масової інформації 

 

Перед початком засідання постійної комісії члени комісії та запрошені 

відвідали Полтавський мистецький ліцей ім. Софії Русової Полтавської 

обласної ради, оглянули навчальні приміщення та територію закладу. 

 

Присутні на засіданні вшанували хвилиною мовчання загиблих внаслідок 

збройної агресії російської федерації проти України. 

 

 

Порядок денний: 

 

1. Про організацію діяльності Полтавського мистецького ліцею ім. Софії 

Русової Полтавської обласної ради та створення Полтавського ліцею з 

посиленою військово-фізичною підготовкою Полтавської обласної ради. 

2. Про проєкт рішення обласної ради «Про утворення відокремленого 

структурного підрозділу та внесення змін до видів економічної діяльності 

Обласного коледжу «Кременчуцька гуманітарно-технологічна академія імені 

А.С. Макаренка» Полтавської обласної ради». 

3. Про проєкт рішення обласної ради «Про реорганізацію 

КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА БАЗА-МАГАЗИН 

«ОСВІТАТЕХПОСТАЧ» шляхом приєднання до Полтавської академії 

неперервної освіти ім. М.В. Остроградського». 

4. Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 24 березня 2023 року № 588 «Про реорганізацію 

Полтавського обласного комунального підприємства прикладних 

інформаційних технологій «Освітаінфоком» шляхом приєднання до 

Полтавської академії неперервної освіти ім. М. В. Остроградського». 
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5. Про розгляд питання «Про внесення змін до програми «Розвиток 

освітнього простору Полтавщини» на 2021 – 2025 роки». 

6. Про проєкт рішення обласної ради «Про реорганізацію Полтавської 

обласної бібліотеки для дітей ім. Панаса Мирного шляхом приєднання до 

Полтавської обласної універсальної наукової бібліотеки імені 

І.П. Котляревського». 

7. Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до Програми 

збереження культурної спадщини Полтавської області на 2021 – 2023 роки». 

8. Про заходи щодо збереження пам’ятки національного значення Садиби 

та парку родини Закревських у с. Березова Рудка та про Звернення депутатів 

Полтавської обласної ради до Міністерства освіти і науки України щодо 

необхідності проведення робіт задля збереження пам’ятки. 

9. Про проведення ремонтних робіт Чорнухинського літературно-

меморіального музею Г.С. Сковороди та приміщення школи Чорнухинського 

ліцею імені Г.С. Сковороди. 

10. Про розгляд питання «Про внесення змін до рішення обласної ради від 

23 грудня 2022 року № 532 «Про приймання цілісного майнового комплексу 

Вищого професійного гірничо-будівельного училища у спільну власність 

територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області». 

11. Про розгляд питання «Про внесення змін до рішення обласної ради від 

23 грудня 2022 року № 533 «Про приймання цілісного майнового комплексу 

Вищого професійного училища № 7 м. Кременчука Полтавської області у 

спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області». 

12. Про розгляд питання «Про внесення змін до рішення обласної ради від 

23 грудня 2022 року № 534 «Про приймання цілісного майнового комплексу 

Кременчуцького професійного ліцею ім. А. С. Макаренка у спільну власність 

територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області». 

13. Про розгляд питання «Про внесення змін до рішення обласної ради від 

23 грудня 2022 року № 535 «Про приймання цілісного майнового комплексу 

Решетилівського художнього професійного ліцею у спільну власність 

територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області». 

14. Про розгляд питання «Про внесення змін до рішення обласної ради від 

23 грудня 2022 року № 536 «Про приймання цілісного майнового комплексу 

Регіонального центру професійно-технічної освіти м. Зіньків у спільну 

власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області». 

15. Про розгляд питання «Про внесення змін до рішення обласної ради від 

23 грудня 2022 року № 537 «Про приймання цілісного майнового комплексу 

Професійно-технічного училища № 4 м. Полтави у спільну власність 

територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області». 

16. Про протокольне доручення за підсумками пленарного засідання 

двадцять другої сесії Полтавської обласної ради восьмого скликання від 

24 березня 2023 року щодо заснування стипендій Полтавської обласної ради. 

17. Про плани роботи відокремленого структурного підрозділу «Центр 

військово-патріотичного виховання» Полтавського обласного центру 
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національно-патріотичного виховання, туризму і краєзнавства учнівської 

молоді Полтавської обласної ради. 

18. Про звіти керівників закладів культури, що знаходяться у спільній 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області, за 

2022 рік. 

19. Про звіти керівників закладів освіти, що знаходяться у спільній 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області, за 

2022 рік. 

20. Про звіт виконувача обов’язків директора Комунального закладу 

«Центр соціально-психологічної реабілітації дітей» Полтавської обласної ради 

Каліберди Олександра Васильовича про діяльність закладу. 

21. Про розгляд техніко-економічного обґрунтування доцільності передачі 

цілісного майнового комплексу Державного навчального закладу «Гадяцьке 

вище професійне аграрне училище» з державної у спільну власність 

територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області. 

22. Про дистанційну форму навчання в умовах воєнного стану та 

проблемні питання, які виникають в освітянському процесі, шляхи їх 

вирішення. 

23. Про виконання рекомендацій постійної комісії обласної ради з питань 

освіти, науки та культури від 02.03.2023 щодо удосконалення роботи закладів 

позашкільної освіти Полтавської області та про Звернення депутатів 

Полтавської обласної ради до Міністерства освіти і науки України щодо 

виділення субвенції для закладів позашкільної освіти. 

24. Різне. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, поставив на голосування 

запропонований порядок денний. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ: прийняти порядок денний засідання постійної комісії. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, повідомив, що відповідно до 

Рекомендацій з питань запобігання та врегулювання конфлікту інтересів у 

Полтавській обласній раді у разі наявності у членів постійної комісії та 

присутніх на засіданні депутатів обласної ради конфлікту інтересів при 

розгляді питань порядку денного, вони мають врегулювати його шляхом 

своєчасного самостійного публічного оголошення про це під час засідання. 

Наголосив на необхідності, враховуючи вимоги воєнного стану, з метою 

дотримання заходів безпеки та попередження витоку інформації, що може 

призвести до обізнаності противника про оборонні заходи в області, під час 

проведення засідання постійної комісії утриматись від здійснення фото- та 

відеозйомок. 
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Розгляд питань порядку денного.  

 

1. СЛУХАЛИ: Про організацію діяльності Полтавського мистецького ліцею 

ім. Софії Русової Полтавської обласної ради та створення Полтавського ліцею з 

посиленою військово-фізичною підготовкою Полтавської обласної ради. 

 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, наголосив, що питання створення в 

обласному центрі ліцею з посиленою військово-фізичною підготовкою є 

надзвичайно актуальним. Такий заклад функціонує у Кременчуці, але його 

місткість обмежена. Також є плани щодо упорядкування військового ліцею у 

селищі Градизьк. Ознайомив присутніх з напрацюваннями робочої групи щодо 

створення Полтавського ліцею з посиленою військово-фізичною підготовкою 

та повідомив, що однією з пропозицій є створення закладу на базі Полтавського 

мистецького ліцею ім. Софії Русової Полтавської обласної ради. Наповнення 

класів буде поступовим: з 1 вересня 2023 року планується набір 50 учнів, з 

1 вересня 2024 року – 150, окреслив орієнтовані видатки з обласного бюджету 

на утримання ліцею. 

Ключинська А.В., виконувач обов’язків директора Полтавського 

мистецького ліцею ім. Софії Русової Полтавської обласної ради, розповіла про 

особливості навчального процесу під час дії воєнного стану, досягнення 

вихованців, склад педагогів, кількість внутрішньо переміщених осіб, які 

проживають у ліцеї. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні взяли участь: Діденко О.Г., голова постійної комісії, 

Цибульська Ю.В., секретар постійної комісії, Усанова О.П., член постійної 

комісії, Сухонос Н.В., член постійної комісії, Юрченко Т.О., член постійної 

комісії, Бруслик О.Ю., заступник начальника Полтавської обласної військової 

адміністрації, Ключинська А.В., виконувач обов’язків директора Полтавського 

мистецького ліцею ім. Софії Русової Полтавської обласної ради. 

 

Бруслик О.Ю., заступник начальника Полтавської обласної військової 

адміністрації, наголосив, що Полтавський мистецький ліцей ім. Софії Русової 

Полтавської обласної ради продовжує свою роботу у звичному форматі. 

Стосовно військового ліцею, то з 1 вересня поточного року планується 

провести невеликий набір, лише 50 дітей, щоб зрозуміти, які питання 

виникатимуть в ході роботи. 2023/2024 навчальний рік для військового ліцею – 

це пілотний формат навчання. 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, відзначив потужну матеріальну базу 

та зручне розташування мистецького ліцею, звернув увагу, що педагоги 

мистецького ліцею ім. Софії Русової будуть залучені до викладання у 

військовому ліцеї. 
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Цибульська Ю.В., секретар постійної комісії, запитала про проживання 

внутрішньо переміщених осіб на території ліцею, наголосила на необхідності 

створити для учнів безпечний освітній простір. 

Бруслик О.Ю., заступник начальника Полтавської обласної військової 

адміністрації, наголосив на необхідності делікатно вирішувати питання 

внутрішньо переміщених осіб, які проживають на базі цього закладу. Територія 

закладу дозволяє забезпечити окреме перебування та проживання учнів 

мистецького ліцею, майбутніх курсантів та внутрішньо переміщених осіб. 

Цибульська Ю.В., секретар постійної комісії, запитала, на які потреби 

військового ліцею будуть спрямовані видатки з обласного бюджету у 

2023/2024 навчальному році. 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, відповів, що кошти будуть витрачені на 

облаштування плацу, зброярні, придбання макетів зброї, пошив одягу, оплату 

праці педагогів. 

Усанова О.П., член постійної комісії, запросила відвідати Кременчуцький 

ліцей з посиленою військово-фізичною підготовкою Полтавської обласної ради. 

Підтримала ініціативу членів постійної комісії та керівництва обласної ради 

щодо створення військових ліцеїв в області. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації Кончаковського Є.О. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Департаменту освіти і науки, Департаменту фінансів 

Полтавської обласної військової адміністрації підготувати матеріали щодо 

створення та фінансування Полтавського ліцею з посиленою військово-

фізичною підготовкою Полтавської обласної ради на базі Полтавського 

мистецького ліцею ім. Софії Русової Полтавської обласної ради. 

3. Рекомендувати Полтавській обласній військовій адміністрації 

підготувати відповідний проєкт рішення з цього питання та внести його на 

розгляд обласної ради у встановленому порядку. 

 

 

2. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про утворення 

відокремленого структурного підрозділу та внесення змін до видів економічної 

діяльності Обласного коледжу «Кременчуцька гуманітарно-технологічна 

академія імені А.С. Макаренка» Полтавської обласної ради». 

 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, поінформував, що Обласний коледж 
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«Кременчуцька гуманітарно-технологічна академія імені А.С. Макаренка» 

Полтавської обласної ради – це заклад вищої освіти, основним завданням якого 

є підготовка фахівців першого (бакалаврського) рівня за освітнім ступенем 

«Бакалавр». Поряд з цим, Академія має ліцензію Міністерства освіти і науки 

України на впровадження освітньої діяльності за освітньо-професійним 

ступенем «Фаховий молодший бакалавр». Відповідно до Законів України «Про 

вищу освіту» та «Про фахову передвищу освіту» здійснювати підготовку 

здобувачів освіти за вказаним рівнем освіти можливо за умови створення 

фахового коледжу, як структурного підрозділу закладу вищої освіти. 

Окрім того, Академією можуть надаватися послуги з харчування під час 

проживання студентів в гуртожитку закладу освіти, оздоровлення та 

відпочинку дітей в Дитячому закладі оздоровлення та відпочинку «Ерудит», 

створеному при Обласному коледжі «Кременчуцька гуманітарно-технологічна 

академія імені А.С. Макаренка» Полтавської обласної ради. 

У зв’язку з цим, необхідно додати до видів економічної діяльності 

Академія додаткові види діяльності:  

85.41 «Професійно-технічна освіта на рівні вищого професійного-

технічного навчального закладу»; 

56.10 «Діяльність ресторанів, надання послуг мобільного харчування»; 

68.20 «Надання в оренду й експлуатацію власного чи орендованого 

нерухомого майна». 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Крупіна Л.В., директор Обласного коледжу «Кременчуцька гуманітарно-

технологічна академія імені А.С. Макаренка» Полтавської обласної ради», 

звернулася з пропозицією внести зміни до проєкту рішення обласної ради та 

пояснювальної записки щодо заміни коду 85.41 «Професійно-технічна освіта на 

рівні вищого професійного-технічного навчального закладу» на код 85.41 

«Фахова передвища освіта». 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації Кончаковського Є.О. взяти до відома. 

2. Підтримати пропозицію Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації щодо внесення змін до проєкту рішення 

обласної ради «Про утворення відокремленого структурного підрозділу та 

внесення змін до видів економічної діяльності Обласного коледжу 

«Кременчуцька гуманітарно-технологічна академія імені А.С. Макаренка» 

Полтавської обласної ради» та пояснювальної записки щодо заміни коду 85.41 
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«Професійно-технічна освіта на рівні вищого професійного-технічного 

навчального закладу» на код 85.41 «Фахова передвища освіта». 

3. Рекомендувати Полтавській обласні військовій адміністрації підготувати 

доопрацьований проєкт рішення з цього питання та внести його на розгляд 

обласної ради у встановленому порядку. 

 

 

3. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про реорганізацію 

КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА БАЗА-МАГАЗИН 

«ОСВІТАТЕХПОСТАЧ» шляхом приєднання до Полтавської академії 

неперервної освіти ім. М.В. Остроградського». 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, повідомив, що на попередньому 

засіданні комісії обговорювалося питання щодо подальшого функціонування 

бази-магазину «ОСВІТАТЕХПОСТАЧ». 

 

ВИСТУПИЛИ:  

В обговоренні взяли участь: Діденко О.Г., голова постійної комісії, 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, Колінько Т.О., виконувач обов’язків 

директора Комунального підприємства база-магазин «Освітатехпостач». 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації Кончаковського Є.О. взяти до відома. 

2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про реорганізацію 

КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА БАЗА-МАГАЗИН 

«ОСВІТАТЕХПОСТАЧ» шляхом приєднання до Полтавської академії 

неперервної освіти ім. М.В. Остроградського». 

 

 

4. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 24 березня 2023 року № 588 «Про реорганізацію 

Полтавського обласного комунального підприємства прикладних 

інформаційних технологій «Освітаінфоком» шляхом приєднання до 

Полтавської академії неперервної освіти ім. М. В. Остроградського». 

 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, пояснив, що у зв’язку з необхідністю 

уточнення даних на підставі документів, що посвідчують особу члена комісії, 
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необхідно внести зміни до рішення рішення обласної ради від 24 березня 

2023 року № 588 «Про реорганізацію Полтавського обласного комунального 

підприємства прикладних інформаційних технологій «Освітаінфоком» шляхом 

приєднання до Полтавської академії неперервної освіти 

ім. М. В. Остроградського». 

 

ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні взяли участь: Кончаковський Є.О., директор Департаменту 

освіти і науки Полтавської обласної військової адміністрації, Діденко О.Г., 

голова постійної комісії. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації Кончаковського Є.О. взяти до відома. 

2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 24 березня 2023 року № 588 «Про реорганізацію 

Полтавського обласного комунального підприємства прикладних 

інформаційних технологій «Освітаінфоком» шляхом приєднання до 

Полтавської академії неперервної освіти ім. М. В. Остроградського». 

 

 

5. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про внесення змін до програми «Розвиток 

освітнього простору Полтавщини» на 2021 – 2025 роки». 

 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, поінформував, що проєкт рішення 

розроблений з метою облаштування безпечних умов в опорних закладах 

загальної середньої освіти та інших закладах загальної середньої освіти та 

збільшення кількості учнів, охоплених очною формою навчання. Фінансування 

напряму Програми відбуватиметься на умовах співфінансування: 50 відсотків – 

кошти обласного бюджету та 50 відсотків – кошти територіальних громад. 

Виконання заходу потребує 98 млн грн. 

 

ВИСТУПИЛИ:  

В обговоренні взяли участь: Цибульська Ю.В., секретар постійної комісії, 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 
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ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації Кончаковського Є.О. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Полтавській обласній військовій адміністрації 

підготувати відповідний проєкт рішення з цього питання та внести його на 

розгляд обласної ради у встановленому порядку. 

 

 

6. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про реорганізацію 

Полтавської обласної бібліотеки для дітей ім. Панаса Мирного шляхом 

приєднання до Полтавської обласної універсальної наукової бібліотеки імені 

І.П. Котляревського». 

 

Удовиченко І.А., директор Департаменту культури і туризму Полтавської 

обласної військової адміністрації, повідомила, що проєкт рішення передбачає 

реорганізацію Полтавської обласної бібліотеки для дітей ім. Панаса Мирного 

шляхом приєднання до Полтавської обласної універсальної наукової бібліотеки 

імені І.П. Котляревського. Пропозиція щодо реорганізації погоджена з 

Міністерством культури та інформаційної політики України. 

 

ВИСТУПИЛИ:  

В обговоренні взяли участь: Лемешко О.М., перший заступник голови 

обласної ради, Діденко О.Г., голова постійної комісії, Сухонос Н.В., член 

постійної комісії. 

Сухонос Н.В., член постійної комісії, запитала, чи буде скорочення штату. 

Удовиченко І.А., директор Департаменту культури і туризму Полтавської 

обласної військової адміністрації, відповіла, що скорочення не планується, 

директора Полтавської обласної бібліотеки для дітей ім. Панаса Мирного буде 

переведено на іншу посаду. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Департаменту культури і туризму Полтавської 

обласної військової адміністрації Удовиченко І.А. взяти до відома. 

2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про реорганізацію 

Полтавської обласної бібліотеки для дітей ім. Панаса Мирного шляхом 

приєднання до Полтавської обласної універсальної наукової бібліотеки імені 

І.П. Котляревського». 



 12 

7. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

Програми збереження культурної спадщини Полтавської області 

на 2021 – 2023 роки». 

 

Удовиченко І.А., директор Департаменту культури і туризму Полтавської 

обласної військової адміністрації, повідомила, що проєктом рішення 

пропонується доповнити заходи Програми новим пунктом «Виготовлення та 

встановлення пам’ятників, пам’ятних знаків визначним діячам Полтавщини» та 

передбачити кошти з обласного бюджету у сумі 4900,0 тис. грн на 2023 рік (для 

виготовлення та встановлення пам’ятника Симонові Петлюрі у м. Полтава). 

 

ВИСТУПИЛИ:  

В обговоренні взяли участь: Лемешко О.М., перший заступник голови 

обласної ради, Діденко О.Г., голова постійної комісії, Сухонос Н.В., член 

постійної комісії, Юрченко Т.О., член постійної комісії, Федій І.А., заступник 

начальника Управління майном обласної ради, Старолат О.О., начальник 

відділу охорони культурної спадщини Департаменту культури і туризму 

Полтавської обласної військової адміністрації, Кропивка П.А., директор 

Департаменту фінансів Полтавської обласної військової адміністрації, 

Удовиченко І.А., директор Департаменту культури і туризму Полтавської 

обласної військової адміністрації. 

Кропивка П.А., директор Департаменту фінансів Полтавської обласної 

військової адміністрації, наголосив, що вказаний об’єкт має відноситися до 

комунальної власності Полтавської територіальної громади, відповідно 

повноваження щодо його будівництва належать Полтавській міській раді. 

Юрченко Т.О., член постійної комісії, запитала чи Полтавська міська рада 

виділила землю для будівництва пам’ятника. 

Удовиченко І.А., директор Департаменту культури і туризму Полтавської 

обласної військової адміністрації, відповіла, що рішенням тридцять шостої сесії 

Полтавської міської ради сьомого скликання від 04 березня 2020 року 

погоджено встановлення пам’ятника Симону Петлюрі на земельній ділянці 

комунальної власності Полтавської міської ради біля будинку Полтавського 

обласного центру естетичного виховання учнівської молоді Полтавської 

обласної ради за адресою: вул. Соборності, 67. 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, запитав, скільки коштів потрібно 

для встановлення пам’ятника. 

Удовиченко І.А., директор Департаменту культури і туризму Полтавської 

обласної військової адміністрації, відповіла, що для реалізації цього проєкту 

необхідно 4,9 млн. грн. 

Бруслик О.Ю., заступник начальника Полтавської обласної військової 

адміністрації, наголосив, що на найближчій сесії обласної ради кошти для 

будівництва пам’ятника виділятися не будуть; лише вносяться зміни до 

Програми та створюються правові підстави для реалізації проєкту. 

Юрченко Т.О., член постійної комісії, запропонувала продовжити роботу 

щодо встановлення пам’ятника, наголосила, що підтримає цей проєкт в пам'ять 
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про Юліана Матвійчука (героя, який захищав Україну та загинув 20 травня 

цього року), оскільки він опікувався цією ідеєю. 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, підтримав думку Юрченко Т.О., 

члена постійної комісії. 

Юрченко Т.О., член постійної комісії, звернула увагу, що Програма 

збереження культурної спадщини Полтавської області розрахована на 2021 – 

2023 роки, тож до кінця 2023 року кошти на даний проєкт можуть не надійти. 

Запропонувала при розробці нової програми врахувати пункт про спорудження 

пам’ятників. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій: 

1. Інформацію директора Департаменту культури і туризму Полтавської 

обласної військової адміністрації Удовиченко І.А. взяти до відома. 

2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

Програми збереження культурної спадщини Полтавської області на 

2021 – 2023 роки». 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 1, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ: пропозиція не набрала необхідної кількості голосів для прийняття 

рекомендацій. 

 

 

8. СЛУХАЛИ: Про заходи щодо збереження пам’ятки національного значення 

Садиби та парку родини Закревських у с. Березова Рудка та про Звернення 

депутатів Полтавської обласної ради до Міністерства освіти і науки України 

щодо необхідності проведення робіт задля збереження пам’ятки. 

 

Удовиченко І.А., директор Департаменту культури і туризму Полтавської 

обласної військової адміністрації, повідомила, що пам’ятка національного 

значення Садиба та парк родини Закревських є державною власністю. 

Департаментом культури і туризму Полтавської обласної військової 

адміністрації 11 квітня 2023 року організовано робочу поїздку та оглянуто 

пам’ятку. Також Полтавською обласною військовою адміністрацією було 

направлено лист до Міністерства освіти і науки України з проханням вжити 

заходів щодо збереження пам’ятки національного значення Садиби та парку 

родини Закревських у с. Березова Рудка. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 
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ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Департаменту культури і туризму Полтавської 

обласної військової адміністрації Удовиченко І.А. взяти до відома. 

2. Розглянути питання про заходи щодо збереження пам’ятки 

національного значення Садиби та парку родини Закревських у с. Березова 

Рудка на засіданні постійної комісії обласної ради з питань освіти, науки та 

культури у ІV кварталі 2023 року. 

 

 

9. СЛУХАЛИ: Про проведення ремонтних робіт Чорнухинського літературно-

меморіального музею Г.С. Сковороди та приміщення школи Чорнухинського 

ліцею імені Г.С. Сковороди. 

 

Удовиченко І.А., директор Департаменту культури і туризму Полтавської 

обласної військової адміністрації, поінформувала, що фінансування ремонтних 

робіт Чорнухинського літературно-меморіального музею Г.С. Сковороди буде 

проводитися шляхом залучення позабюджетних коштів. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ: інформацію директора Департаменту культури і туризму 

Полтавської обласної військової адміністрації Удовиченко І.А. про проведення 

ремонтних робіт Чорнухинського літературно-меморіального музею 

Г.С. Сковороди та приміщення школи Чорнухинського ліцею імені 

Г.С. Сковороди взяти до відома. 

 

 

10. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про внесення змін до рішення обласної 

ради від 23 грудня 2022 року № 532 «Про приймання цілісного майнового 

комплексу Вищого професійного гірничо-будівельного училища у спільну 

власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області». 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, пояснив, що пропонується внести 

зміни до рішення про приймання цілісного майнового комплексу закладу 

професійно-технічної освіти, а саме: доручити Управлінню майном обласної 

ради створити комісію з приймання-передачі об’єкта, а Департаменту освіти і 

науки Полтавської обласної військової адміністрації делегувати своїх 

представників до складу комісії з приймання-передачі. 

Наступні п’ять проєктів рішень аналогічні. 
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Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника Управління майном обласної ради 

Коморної Л.Ф. взяти до відома. 

2. Доручити Управлінню майном обласної ради підготувати відповідний 

проєкт рішення. 

3. Постійній комісії обласної ради з питань освіти, науки та культури 

внести на розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у 

встановленому порядку. 

 

 

11. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про внесення змін до рішення обласної 

ради від 23 грудня 2022 року № 533 «Про приймання цілісного майнового 

комплексу Вищого професійного училища № 7 м. Кременчука Полтавської 

області у спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської 

області». 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника Управління майном обласної ради 

Коморної Л.Ф. взяти до відома. 

2. Доручити Управлінню майном обласної ради підготувати відповідний 

проєкт рішення. 

3. Постійній комісії обласної ради з питань освіти, науки та культури 

внести на розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у 

встановленому порядку. 

 

 

12. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про внесення змін до рішення обласної 

ради від 23 грудня 2022 року № 534 «Про приймання цілісного майнового 

комплексу Кременчуцького професійного ліцею ім. А. С. Макаренка у спільну 

власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області». 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 
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ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника Управління майном обласної ради 

Коморної Л.Ф. взяти до відома. 

2. Доручити Управлінню майном обласної ради підготувати відповідний 

проєкт рішення. 

3. Постійній комісії обласної ради з питань освіти, науки та культури 

внести на розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у 

встановленому порядку. 

 

 

13. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про внесення змін до рішення обласної 

ради від 23 грудня 2022 року № 535 «Про приймання цілісного майнового 

комплексу Решетилівського художнього професійного ліцею у спільну 

власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області». 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника Управління майном обласної ради 

Коморної Л.Ф. взяти до відома. 

2. Доручити Управлінню майном обласної ради підготувати відповідний 

проєкт рішення. 

3. Постійній комісії обласної ради з питань освіти, науки та культури 

внести на розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у 

встановленому порядку. 

 

 

14. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про внесення змін до рішення обласної 

ради від 23 грудня 2022 року № 536 «Про приймання цілісного майнового 

комплексу Регіонального центру професійно-технічної освіти м. Зіньків у 

спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області». 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника Управління майном обласної ради 

Коморної Л.Ф. взяти до відома. 

2. Доручити Управлінню майном обласної ради підготувати відповідний 

проєкт рішення. 
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3. Постійній комісії обласної ради з питань освіти, науки та культури 

внести на розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у 

встановленому порядку. 

 

 

15. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про внесення змін до рішення обласної 

ради від 23 грудня 2022 року № 537 «Про приймання цілісного майнового 

комплексу Професійно-технічного училища № 4 м. Полтави у спільну власність 

територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області». 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника Управління майном обласної ради 

Коморної Л.Ф. взяти до відома. 

2. Доручити Управлінню майном обласної ради підготувати відповідний 

проєкт рішення. 

3. Постійній комісії обласної ради з питань освіти, науки та культури 

внести на розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у 

встановленому порядку. 

 

 

16. СЛУХАЛИ: Про протокольне доручення за підсумками пленарного 

засідання двадцять другої сесії Полтавської обласної ради восьмого скликання 

від 24 березня 2023 року щодо заснування стипендій Полтавської обласної 

ради. 

 

Кульчинський М.Г., депутат обласної ради, запропонував заснувати 

стипендію обласної ради для дітей з багатодітних родин Захисників та 

Захисниць України, які загинули, захищаючи незалежність, суверенітет та 

територіальну цілісність України, що вступають до вищих навчальних закладів 

освіти. Стипендія виплачуватиметься дітям після вступу до вищого 

навчального закладу. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні взяли участь: Кульчинський М.Г., депутат обласної ради, 

Цибульська Ю.В., секретар постійної комісії, Синявська Т.Г., заступник 

керівника апарату – керуючий справами виконавчого апарату обласної ради, 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, Бруслик О.Ю., заступник начальника 

Полтавської обласної військової адміністрації, Кропивка П.А., директор 

Департаменту фінансів Полтавської обласної військової адміністрації, 

Юрченко Т.О., член постійної комісії. 
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Кропивка П.А., директор Департаменту фінансів Полтавської обласної 

військової адміністрації, відзначив, що ідея корисна, але потрібно визначити, 

що це буде – стипендія чи матеріальна допомога. 

Корнієнко Л.В., директор Департаменту соціального захисту населення 

Полтавської обласної військової адміністрації, повідомила про пільги, які 

передбачені Комплексною програмою соціального захисту населення 

Полтавської області на 2021 – 2025 роки. Запропонувала запровадити виплату 

допомоги для студентів та учнів з багатодітних родин кожного року до 

01 вересня для кожної дитини в сумі близько 15-20 тис. грн. 

Синявська Т.Г., заступник керівника апарату – керуючий справами 

виконавчого апарату обласної ради, запропонувала внести відповідні зміни до 

Порядку використання коштів, передбачених в обласному бюджеті для надання 

грошової допомоги громадянам, які опинилися в складних життєвих 

обставинах, та іншим категоріям громадян. 

Цибульська Ю.В., секретар постійної комісії, наголосила, що ця 

матеріальна допомога має бути цільовою, спрямованою саме на здобуття 

освіти. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ: рекомендувати Полтавській обласній військовій адміністрації 

напрацювати механізм виплати цільової матеріальної допомоги для студентів 

та учнів з багатодітних родин Захисників та Захисниць України, які загинули, 

захищаючи незалежність, суверенітет та територіальну цілісність України, та 

внести пропозиції щодо відповідних змін до Порядку використання коштів, 

передбачених в обласному бюджеті для надання грошової допомоги 

громадянам, які опинилися в складних життєвих обставинах, та іншим 

категоріям громадян, затвердженого рішенням пленарного засідання другої 

сесії обласної ради восьмого скликання від 29 грудня 2020 року № 38 

(зі змінами). 

 

 

17. СЛУХАЛИ: Про плани роботи відокремленого структурного підрозділу 

«Центр військово-патріотичного виховання» Полтавського обласного центру 

національно-патріотичного виховання, туризму і краєзнавства учнівської 

молоді Полтавської обласної ради. 

 

Півняк А.Ю., директор Полтавського обласного центру національно-

патріотичного виховання, туризму і краєзнавства учнівської молоді 

Полтавської обласної ради, повідомив, що відокремлений структурний 

підрозділ «Центр військово-патріотичного виховання» Полтавського обласного 

центру національно-патріотичного виховання, туризму і краєзнавства 
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учнівської молоді Полтавської обласної ради створений та зареєстрований. На 

сьогодні відбувається підбір працівників, проводиться робота стосовно 

пристосування приміщення для зберігання зброї. Влітку планується 

організовувати семінари, тренінги, практичні заняття для учнів та вчителів. 

Поінформував, що існує потреба у закупівлі макетів, тренажерів, манекенів. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні взяли участь: Діденко О.Г., голова постійної комісії, 

Бруслик О.Ю., заступник начальника Полтавської обласної військової 

адміністрації, Кропивка П.А., директор Департаменту фінансів Полтавської 

обласної військової адміністрації. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ: інформацію виконувача обов’язків директора Полтавського 

обласного центру національно-патріотичного виховання, туризму і 

краєзнавства учнівської молоді Полтавської обласної ради Півняка А.Ю. про 

плани роботи відокремленого структурного підрозділу «Центр військово-

патріотичного виховання» Полтавського обласного центру національно-

патріотичного виховання, туризму і краєзнавства учнівської молоді 

Полтавської обласної ради взяти до відома. 

 

 

18. СЛУХАЛИ: Про звіти керівників закладів культури, що знаходяться у 

спільній власності територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області, 

за 2022 рік. 

 

Удовиченко І.А., директор Департаменту культури і туризму Полтавської 

обласної військової адміністрації, поінформувала про діяльність закладів 

культури, що знаходяться у спільній власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Полтавської області, у 2022 році. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ: інформацію директора Департаменту культури і туризму 

Полтавської обласної військової адміністрації Удовиченко І.А. та начальника 

Управління майном обласної ради Коморної Л.Ф. про звіти керівників закладів 



 20 

культури, що знаходяться у спільній власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Полтавської області, за 2022 рік взяти до відома. 

 

 

19. СЛУХАЛИ: Про звіти керівників закладів освіти, що знаходяться у спільній 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області, за 

2022 рік. 

 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, поінформував про діяльність закладів освіти, 

що знаходяться у спільній власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Полтавської області, у 2022 році. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій: інформацію директора Департаменту освіти і науки 

Полтавської обласної військової адміністрації Кончаковського Є.О. та 

начальника Управління майном обласної ради Коморної Л.Ф. про звіти 

керівників закладів освіти, що знаходяться у спільній власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст Полтавської області, за 2022 рік взяти до відома. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 1, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ: пропозиція не набрала необхідної кількості голосів для прийняття 

рекомендацій. 

 

 

20. СЛУХАЛИ: Про звіт виконувача обов’язків директора Комунального 

закладу «Центр соціально-психологічної реабілітації дітей» Полтавської 

обласної ради Каліберди Олександра Васильовича про діяльність закладу. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, запропонував вивчити низку 

проблемних питань Комунального закладу «Центр соціально-психологічної 

реабілітації дітей» Полтавської обласної ради спільно з Департаментом 

охорони здоров’я, службою у справах дітей Полтавської обласної військової 

адміністрації та розглянути результати обговорення на наступному засіданні 

постійної комісії обласної ради з питань освіти, науки та культури. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 
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ВИРІШИЛИ:  

1. Рекомендувати Департаменту охорони здоров’я, службі у справах дітей 

Полтавської обласної військової адміністрації, Комунальному закладу «Центр 

соціально-психологічної реабілітації дітей» Полтавської обласної ради, членам 

постійної комісії обласної ради з питань освіти, науки та культури провести 

закрите обговорення з питань діяльності Центру, які потребують 

нерозголошення. 

2. Заслухати інформацію стосовно результатів обговорення на наступному 

засіданні постійної комісії обласної ради з питань освіти, науки та культури. 

 

 

21. СЛУХАЛИ: Про розгляд техніко-економічного обґрунтування доцільності 

передачі цілісного майнового комплексу Державного навчального закладу 

«Гадяцьке вище професійне аграрне училище» з державної у спільну власність 

територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області. 

 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, повідомив, що Департаментом освіти і науки 

Полтавської обласної військової адміністрації продовжується робота щодо 

підготовки документів для передачі цілісних майнових комплексів закладів 

професійно-технічної освіти з державної власності у спільну власність 

територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області. Підготовлено 

черговий пакет документів Гадяцького вищого професійного аграрного 

училища. 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ: рекомендувати голові Полтавської обласної ради затвердити 

техніко-економічне обґрунтування доцільності передачі цілісного майнового 

комплексу Державного навчального закладу «Гадяцьке вище професійне 

аграрне училище» з державної у спільну власність територіальних громад сіл, 

селищ, міст Полтавської області. 

 

 

22. СЛУХАЛИ:  Про дистанційну форму навчання в умовах воєнного стану та 

проблемні питання, які виникають в освітянському процесі, шляхи їх 

вирішення. 

 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, повідомив про шляхи вирішення проблемних 

питань під час дистанційного навчання. 
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ВИСТУПИЛИ:  

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ: інформацію директора Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації Кончаковського Є.О. про дистанційну форму 

навчання в умовах воєнного стану та проблемні питання, які виникають в 

освітянському процесі, шляхи їх вирішення взяти до відома. 

 

 

23. СЛУХАЛИ: Про виконання рекомендацій постійної комісії обласної ради з 

питань освіти, науки та культури від 02.03.2023 щодо удосконалення роботи 

закладів позашкільної освіти Полтавської області та про Звернення депутатів 

Полтавської обласної ради до Міністерства освіти і науки України щодо 

виділення субвенції для закладів позашкільної освіти. 

 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, поінформував, що на виконання 

рекомендацій постійної комісії обласної ради з питань освіти, науки та 

культури від 02 березня 2023 року щодо удосконалення роботи закладів 

позашкільної освіти Полтавської області 12 квітня 2023 року проведено 

засідання круглого столу за участі депутатів обласної ради. За результатами 

засідання окреслено проблемні питання розвитку закладів позашкільної освіти, 

пріоритетні напрями їх діяльності в умовах воєнного стану, надано пропозиції 

щодо розширення мережі позашкілля. 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ: перенести розгляд питання щодо удосконалення роботи закладів 

позашкільної освіти Полтавської області на наступне засідання постійної 

комісії обласної ради з питань освіти, науки та культури. 

 

24. Різне. 

У «Різному» виступів не було.   

 

Голова постійної комісії      Олег ДІДЕНКО 

 

 

Секретар постійної комісії      Юлія ЦИБУЛЬСЬКА 


